

Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 1 november 2023

Aanwezig: Goof Buijs (voorzitter); Ruud Kroon; Arda Wolterbeek Muller; Sicco Weertman en Johanna Huizer (notulist)

Afwezig: (met bericht) Eric Bosman

Gasten: Cor Te Boekhorst, Jerome den Enting (jongerenwerker); Jeppe (Broekerhuis) en Wamper

1. Opening

De voorzitter heet iedereen welkom. Zoals gebruikelijk krijgen de gasten als eersten het woord. Er volgt eerst een voorstelronde. Vervolgens neemt Jerome het woord.

Jerome: sinds 2012 jongerenwerker bij De Bolder/Gemeente Waterland. Tot voor 6 maanden solo, maar nu met Wouter, die eerder bij Halt werkte. Beiden zijn nu in dienst van de Gemeente Waterland.

De jongerenwerkers komen 5 tot 6 x per jaar in groep 8, ter voorbereiding op het verlaten van de basisschool en de nieuwe schoolomgeving in het vervolg-onderwijs. Er wordt gewerkt aan een Uitvoeringsplan voor het jongerenwerk, maar er zijn 3 speerpunten waar zij zich oprichten, t.w.:

** Veiligheid (wat gebeurt er op straat?)

** Jeugdwet (dit betreft niet alleen niet de jongeren, maar ook hun ouders)

** het faciliteren van initiatieven door en voor jongeren. (bv 6 jaar geleden de Jeugdhooiberg)

Er wordt in Broek naast de jeugdhooiberg nog gezocht naar een plek waar jongeren uit Broek binnen kunnen samenkomen. Gedacht wordt nu aan de bibliotheek die leeg staat om als inloop-ruimte voor de jeugd te gebruiken.

Vraag aan de Dorpsraad: zou de Dorpsraad daar ook een bijdrage aan willen/kunnen leveren?

Denk aan marktverkenning, een behoefte-onderzoek naar welke dagdelen. I.p. voor de leeftijdsgroep van 12 t/m 18 jaar, ook valt te denken aan verschillende groepen.

We nemen dit mee naar onze volgende dr-vergadering om te bespreken hoe we dit zouden kunnen aanpakken, dus wordt vervolgd. **Actie: Dorpsraad**

Jeppe: heeft verkeer-enquête gemist, maar wil graag de situatie rondom het Broekerhuis belichten, vooral de verkeersproblematiek Leeteinde-Roomeinde. Sicco geeft toelichting over wat de Werkgroep Verkeer tot nu toe heeft gedaan en combineert dat met de uitkomsten van de verkeer-enquête. Als reactie op de enquête wordt ook deze problematiek genoemd, maar een mogelijke oplossing door bv éénrichting-verkeer in te stellen wordt van de hand gewezen door bewoners van beide straten.

We spreken af, dat Jeppe gaat kijken (middels een handtekening-actie) of éénrichting verkeer toch niet te realiseren is. Als Dorpsraad kunnen we wel ondersteunen, maar niet regelen!! **Actie: Jeppe**

2. Concept Notulen d.d. 4 oktober 2023.

** blz 1 en 2 : tekstueel geen op-aanmerkingen

** alle actiepunten zijn gedaan

Notulen worden hierbij goedgekeurd en kunnen op de DR-site geplaatst worden, met dank aan....

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van:

*** n.a.v. het gesprek met Jeroen Olthof heeft Goof namens de Dorpsraad een oproep ter realisering van de Onderdoorgang gestuurd naar enkele landelijke en provinciale politici woonachtig in de regio. Met als doel of zij onze zorg willen delen over de financiering van de Onderdoorgang. Tot nu toe geen reactie!

Zelf meer reuring gaan maken? De problematiek scherper formuleren? En waar blijft onze eigen gemeente?

Goof checkt bij Bram wat we nu het beste kunnen doen in deze fase. **Actie: Goof.**

*** Deelname Webinar 13 november, gaan Arda en/of Sicco en/of Cor doen. Wel zelf nog aanmelden graag! Zie doorgestuurde mail!

*** Er is geen geld beschikbaar om deel te nemen aan het Nat. Verkeerskunde Congres (ook niet van de provincie)

*** fietstunneltje. Goof neemt contact op met de burgemeester over hoe de € 600 prijs gebruikt kan gaan worden. **Actie: Goof**

*** Goof, Eric en Johanna gaan naar het Kernraden-overleg op 15 november. Goof zal het voorstel inbrengen om een vaste vertegenwoordiger te hebben vanuit de Raad voor iedere kern. Johanna stuurt dit voorstel naar het Bestuurssecretariaat voor de agenda. **Actie: Johanna**

4. Werkgroepen

*** Opbouw web-pagina over de werkgroepen Onderdoorgang; Verkeer en Wonen. Zijn de mail-adressen aangemaakt? En er moet van elke werkgroep een introductie komen op de site.

Rombout moet hierover geïnformeerd worden. **Actie: Goof**

*** Onderdoorgang, zie bij ingekomen mails.

*** Verkeer. Er zijn 95 reacties binnen gekomen op de Verkeer-enquête, met als algemeen genoemde problemen: Zwaar en groot verkeer; hard rijden; parkeeroverlast.

Genoemde knelpunten: Pelserbrug; Molengouw; Zuideinde; Nieuwland en Roomeinde. In het overleg met de Verkeer-groep van de gemeente is dit alles besproken. De DR-verkeer-groep heeft er momenteel vertrouwen in, dat er echt aan gewerkt gaat worden!

*** Wonen. Het lijkt nodig om meer ruchtbaarheid te geven aan de planning van het HSB-project voor het KEBO-terrein. Ruud maakt een stukje om op de dr-site te plaatsen, maar ook in de BG-krant. N.a.v opmerkingen vanuit Historisch Broek (bij monde van Piet van Mourik) lijkt dit zeker noodzakelijk!

5. Wat verder ter tafel komt.

** Punten voor de agenda voor het overleg met Scheepstra op 6 december 2023. Daarvoor houden we de niet behandelde punten van het vorig overleg aan, met de nadruk op “wat te doen met de voetgangers-fietstunnel”!

** Voorstel vast contactpersoon Gemeenteraad. Er is een aanvulling opgemaakt, betr. “woonachtig in de betreffende kern” en de toevoeging “duo-raadslid”.

** geen subsidie, zie bij ingekomen mail.

** Goof neemt contact op met Eric. **Actie- Goof**

6. Rondvraag

*** Johanna vraagt om de mogelijkheid om de Dorpsraadvergadering te laten beginnen om 20.15 uur ivm ophalen echtgenoot vanuit Dijklander/Purmerend. Is akkoord.

M.i.v. december start de Dorpsraadvergadering om 20.15 uur

Er verder geen vragen meer zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.40 uur.